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GB Auto (AUTO.CA)  
 

Dividend Payment 
 

 

GB Auto announce to the shareholders the 1st Dividend Payment 

Please acknowledge that according to the latest AGM decision to pay dividends, GB Auto 1st 

dividend payment schedule will be as follows:  

Eligible holders of share until the session of 26th of April, 2010, with the amount of 1 

EGP/share, accordingly the stock goes Ex Dividend on 27th of April, 2010. 

Date of record: 28 Apr. 2010 

Payment date: 29 Apr. 2010, through Misr for Central Clearing, Depository and Registry 

(MCDR). 

Form the below branches: 

1. National Bank of Egypt  Mohandseen Branch 

2. Baraka Bank- Egypt  Mirghani  Branch 

3. National Development Bank Bousa Branch-Helwan 

4. United National Bank-Egypt Saad Zaglol Brach-Alexandria 

5. Blom Bank-Egypt   Mohandseen Branch- Lebanon Square 

6. Misr Iran Development Bank Nasr City Branch-Abas El Akad 

7. Egyptian Workers Bank  Heliopolis Branch 

8. NSGB     Alfi Branch-Alexandria/Mahala 

9. United Bank   Heliopolis Branch- 38 Abo Bakr Alsedek st.  

10. Credit Agricole-Egypt  Gomhoria Branch 

11. Piraeus Bank-Egypt  Helwan / Shubra / Alexandria Branch 

12. Misr Bank    Main / Nile / Sohag / Al Menya Branch 

13. Ahli United Bank   Haram / Mirghani / Suez / Menya / Shalalat Brahch 

14. National Bank of Egypt  Main / Tharwat / Giza / Golf / Alexandria / Zagazig Branch   

15. CIB    Hoda Sharawy / Shooting Club / Alnasr / almeriland / Giza 

/ Maadi / Alexandria / Portsaid / Mansoura / Tanta / Assuit Branch 

Evening and Holidays Services, please visit (for members only): 

 Credit Agricole-Egypt 

o Shooting Club  

o Sporting Club-Alexandria 

 

Note: please bring the original document (view) and a copy (delivery)  
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About GB Auto S.A.E. 

GB Auto S.A.E. (Stock Symbol: AUTO.CA) is the leading automotive producer and distributor in the 

Egyptian market. The company assembles, imports and distributes passenger cars under the Hyundai 

brand as well as commercial vehicles (buses, trucks and trailers) under the Volvo, Mitsubishi, Hyundai 

and Ghabbour brands. In addition, it distributes motorcycles and scooters under the Bajaj brand, tires 

under the Lassa brand and construction equipment under the Volvo brand. The company also operates 

Egypt's largest network of service centers and automotive accessories sales points as well as passenger 

and cargo transportation services. GB Auto is headquartered in Giza, Greater Cairo Area, Egypt. 

(www.ghabbourauto.com) 

 

Investor Relations Contact Information: 

Mr. Bassem El-Shawy, Director of Investor Relations 
Ms. Hoda Yehia, Investor Relations Specialist 

 

Email: ir@ghabbour.com  
Tel: +20 (0) 2 3910 0485 

Fax: +20 (0) 2 3539 0139 
Address: Cairo-Alexandria Desert Road, Km. 28, Industrial Zone, Abou Rawash 

 P.O. Box 120, Giza, Egypt 
 

 

Forward-Looking Statements 

This document may contain certain “forward-looking statements” relating to the Company’s business. 

These may be identified in part through the use of forward-looking terminology such as “will,” “planned,” 

“expectations” and “forecast” as well as similar explanations or qualifiers and by discussions of strategy, 

plans or intentions. These statements may include descriptions of investments planned or currently under 

consideration or development by the Company and the anticipated impact of these investments. Any such 

statements reflect the current views of the Company with respect to future events and are subject to 

certain risks, uncertainties and assumptions. Many factors could cause the actual results, performance, 

decisions or achievements of the Company to be materially different from any future results that may be 

expressed or implied by such forward-looking statements. 

mailto:ir@ghabbour.com
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 (AUTO.CA) أوتى بي جي
 

اىنىبىُ اىْقدي 

 

 

وه تحدد صرف الكىبىن أ تعله للسادة حملة اسهم الشركةشركة جي بي 

 1رقم 

 

اً ، وظيتٌ اىصسف اعتبازجْيه ىيعهٌ 1 بَا يعاده 26/4/2010تي جيعت يىً عِ اىعَيياث اىَْفرة حوذىل 

: عِ طسيق شسمت ٍصس ىيَقاصت والايداع واىقيد اىَسمصي ٍِ ٍْافر اىصسف اىتاىيت 29/4/2010ٍِ 

 فسع اىَهْدظيِوطْي اىَصسي  اىبْل اه .1

 فسع اىَيسغْيبْل اىبسمت ٍصس   .2

 حيىاُ-فسع اىبىصتك اىىطْي ىيتَْيت بِاه .3

 فسع ظعد شغيىه بالاظنْدزيتٍصس -بْل الاتحاد اىىطْي .4

 ٍيداُ ىبْاُ.. فسع اىَهْدظيِبْل بيىً ٍصس   .5

 عباض اىعقاد..فسع ٍديْت ّصسبْل ٍصس إيساُ ىيتَْيت  .6

 فعٌ اىْصهت فخو.. ٍصس اىجديدة فسعبْل اىعَاه اىَصسي   .7

 اىَحيت اىنبسي –الاظنْدزيت  –فسع الاىفي اىبْل الاهيي ظىظيتيه  .8

 شازع ابى بنس اىصديق 38.. فسع ٍصس اىجديدة بْل اىَصسف اىَتحد   .9

 شازع اىجَهىزيت 70.. فسع اىجَهىزيت بْل مسيدي أجسينىه ٍصس  .10

 شازع اىْبي داّياه.. الاظنْدزيت –شبسا  –فسع حيىاُ ٍصس   –بْل بيسيىض  .11

 ظىهاج –اىَْيا  –اىْيو  –فسع اىسئيعي بْل ٍصس    .12

 اىشلالاث –اىَْيا  –اىعىيط  –اىَسغْي  –فسع اىهسً اىبْل الاهيي اىَتحد  .13

 اىصقاشيق –الاظنْدزيت  –اىجىىف  –اىجيصة  –ثسوث  –فسع اىسئيعي اىبْل الاهيي اىَصسي  .14

اىَعادي  –اىجيصة  –اىَيسيلاّد  –اىْصس  –فسع اىصيد  –فسع هدي شعساوي اىتجازي اىدوىي اىبْل  .15

 اظيىط –طْطا  –اىَْصىزة  –بىزظعيد  –الاظنْدزيت    –

 

 :(لأعضاء اىْادي فقظ) خدٍت اىصسف اىَعائيت والأجاشاث واىعطلاث اىسظَيت

 بْل مسيدي أجسينىه ٍصس 

o  اىصيدّادي فسع 

o  ظبىزتْج  فسع ّادي

 

. ث اىصسف ىلإطلاع وصىزة ٍْها ىيتعييٌّسجى إحضاز أصو ٍعتْدا:  ٍيحىظت
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( م.م.ش)عن شركة جي بي أوتو  

 استيرادبهي رائدة شركات إنتاج وتوزيع السيارات في السوق المصري حيث تقوم الشركة ( AUTO.CA: كود البورصة)شركة جي بي أوتو 
ماركات فولفو، ( المقطورات –الشاحنات  –سات الأتوبي)وتوزيع سيارات الركوب ماركة هيونداي وكذلك المركبات التجارية  بتجميع

بتوزيع الدرجات البخارية والدراجات الصغيرة ماركة باجاج والإطارات ماركة لاسا  كما تقوم الشركة أيياً . ميتسوبيشي، هيونداي وغبور
( كماليات)الخدمات ومنافذ بيع اكسيسوارات  بتشغيل أكبر شبكة في مصر لمراكز وتقوم الشركة أيياً . ومعدات الإنشاء ماركات فولفو

. مصر –الجيزة  –ويقع المقر الرئيسي لشركة جي بي أوتو في منطقة القاهرة الكبرى . السيارات وخدمات نقل الركاب والبيائع
(www.ghabbourauto.com )

 

: كة جي بي أوتو، الرجاء الاتصاللحصول عمى مزيد من المعمومات عن شرل

علاقات المستثمرين رئيس قسم  –باسم الشاوي / ا

متخصص قسم علاقات المستثمرين  –هدي يحيي / ا

 ir@ghabbour.com: بريد اليكتروني

  0485 3910 2 (0) 20+: هاتف

 0139 3539 2 (0) 20+: فاكس

أبو رواش  –المنطقة الصناعية   –28ك  –الإسكندرية الصحرواي -لقاهرةطريق ا: العنوان

 مصر –الجيزة   –120: ب.ص

 

 

بيانات تطمعية 

ومن الممكن أن يتم تحديد تمك البيانات من خلال جي بي أوتو معينة مرتبطة بأنشطة شركة " بيانات تطمعية"هذا المستند قد يحتوي عمى 
بالإيافة إلى التوييحات المشابهة ومن خلال مناقشة " تنبؤ"، "توقعات"، "مخطط"، "سوف"ثل استخدام بعض الألفاظ التطمعية م
وقد تحتوي هذه البيانات عمى أوصاف للاستثمارات المخطط لها أو الجاري تنفيذها أو تطويرها من قبل . الاستراتيجيات أو الخطط أو النوايا

فيما يخص الأحداث جي بي أوتو وتعكس هذه البيانات الرؤى الحالية لشركة . راتوالتأثير المتوقع لتمك الاستثماجي بي أوتو شركة 
الفعمية الخاصة والنتائج والأداء والقرارات الإنجازات وقد تسبب عوامل عديدة في أن تصبح . المستقبمية وهي عرية لممخاطر والافترايات

 .تم استنتاجها أو استنباطها من هذه البيانات التطمعيةمختمفة عن أي نتائج مستقبمية من الممكن أن يجي بي أوتو بشركة 

http://www.ghabbourauto.com/
mailto:ir@ghabbour.com

